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Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α
Από το πρακτικό συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου αριθμ. 18

της 9ης  Ιουλίου 2020

Αριθμός Απόφασης 99

Θ Ε Μ Α 2ο έκτακτο :  Λήψη απόφασης για τη δημιουργία γηπέδου
                                           7x7 στην Περαχώρα.

Στο Λουτράκι σήμερα την 09η του μηνός Ιουλίου, του έτους 2020, ημέρα της
εβδομάδος Πέμπτη και ώρα 19:00 το Δημοτικό Συμβούλιο συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση,
σε συνέχεια της από 06/07/2020 διακοπείσας συνεδρίασης, κεκλεισμένων των θυρών,
σύμφωνα με την από 11-03-2020 Πράξη Νομοθετικού Περιεχομένου (κατεπείγοντα μέτρα
κατά του κορωνοϊού), ύστερα από την υπ' αριθμ.  9674/22-06-2020 πρόσκληση του κ.
Προέδρου Θυμή Φίλιππα, η οποία νόμιμα και εμπρόθεσμα επιδόθηκε, σύμφωνα με τις
διατάξεις του άρθρου 74 του ν. 4555/2018 (Φ.Ε.Κ. 133/19-07-2018), "Πρόγραμμα
Κλεισθένης", σε καθέναν δημοτικό σύμβουλο, στους προέδρους Συμβουλίων των
Κοινοτήτων Λουτρακίου - Περαχώρας, Ισθμίας, Αγ. Θεοδώρων, και Πισίων και στον
Δήμαρχο κ. ΓΚΙΩΝΗ Αλκ. Γεώργιο, ο οποίος ήταν παρών, προκειμένου να συζητήσει και να
αποφασίσει στα θέματα της ημερήσιας διάταξης

  Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, δεδομένου ότι επί συνόλου είκοσι
επτά (27) μελών του Συμβουλίου βρέθηκαν είκοσι τέσσερα (24), ο κ. Πρόεδρος κήρυξε την
έναρξη της συνεδρίασης.

Π α ρ ό ν τ ε ς: 1.Θυμής Φίλιππας – Πρόεδρος, 2.Ασημακόπουλος Χρήστος, 3.Βασιλείου
Βασίλειος, 4.Βασιλείου Δημήτριος, 5.Γεωργίου Αθανάσιος, 6.Γλυκοφρύδης Ιωάννης,
7.Δήμου Κων/νος, 8.Δρίτσας Αλκιβιάδης, 9.Ζερβός Κων/νος, 10.Καραπανάγος Ιωάννης,
11.Κοντός Γεώργιος, 12.Κορδαλή Σωτηρία, 13.Λογοθέτης Κων/νος, 14.Μουζάκης
Αθανάσιος, 15.Παντελέου Κων/νος, 16.Παπαθανασίου Αθανάσιος, 17.Πέρρας Σωτήριος,
18.Πέτρου Θεόδωρος, 19.Πέτρου Παναγιώτης, 20.Πρωτονοτάριος Δημήτριος,
21.Πρωτοπαππά Μαρία, 22.Ράτης Σπυρίδων, 23.Σακελλαρίου Αναστάσιος,
24.Σταυρόπουλος Κων/νος.

Στη συνεδρίαση παρευρίσκοντο οι Πρόεδροι των Συμβουλίων των Κοινοτήτων
Λουτρακίου – Περαχώρας, Ισθμίας και Πισίων, κ.κ. Σακέλλης Μάριος, Γκεζερλής Γεώργιος
και Λάμπρου Δημήτριος, αντίστοιχα.

Α π ό ν τ ε ς: 1.Δέδες Δημήτριος, 2.Νικολάου Σωτήριος, 3.Σακελλαρίου Ευθύμιος, αν και
κλήθηκαν νόμιμα.

Από τη συνεδρίαση απουσίαζε ο Πρόεδρος του Συμβουλίου της Κοινότητας Αγίων
Θεοδώρων κ. Κωνσταντής – Σκουλικαρίτης Αριστείδης.

Πριν την συζήτηση του 2ου έκτακτου θέματος αποχώρησε ο κ. Γεωργίου Αθανάσιος
ενώ κατά την διάρκεια της συζήτησης αυτού και πριν την λήψη απόφασης αποχώρησε η κα
Κορδαλή Σωτηρία.

Πριν τη συζήτηση των τακτικών θεμάτων της ημερήσιας διάταξης ο κ. Πρόεδρος
ζήτησε τη συζήτηση του ανωτέρω θέματος έκτακτα ως κατεπείγοντος, προκειμένου να
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αποκτήσει η ποδοσφαιρική ομάδα της Περαχώρας άμεσα έναν αθλητικό χώρο για τις
προπονήσεις της.

Το Δημοτικό Συμβούλιο κατά πλειοψηφία (μειοψηφούντων των κ.κ. Ράτη
Σπυρίδωνα, Σακελλαρίου Αναστασίου, Πέρρα Σωτηρίου, Παντελέου Κων/νου,
Παπαθανασίου Αθανασίου, Δήμου Κων/νου, Θυμή Φιλίππου, Πρωτονοτάριου Δημητρίου,
Κορδαλή Σωτηρίας και Κοντού Γεωργίου) αποφασίζει τη συζήτηση του εν λόγω θέματος
έκτακτα, ως κατεπείγοντος, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 74 παρ. 7 του ν.
4555/2018.

Ακολούθως ο κ. Παντελέου λαβών το λόγο ενημέρωσε ότι το γήπεδο ποδοσφαίρου
της Περαχώρας θα είναι σίγουρα έτοιμο κατά το έτος 2021 και θεωρεί ότι είναι υπερβολή να
φτιαχτεί ένα γήπεδο 7x7 δίπλα στο γήπεδο που θα κατασκευαστεί. Τόνισε δε ότι τα χρήματα
που υπάρχουν στο Τεχνικό πρόγραμμα είναι για άλλες αθλητικές εγκαταστάσεις.

Εν συνεχεία λαβών το λόγο ο δημοτικός σύμβουλος κ. Βασιλείου Δημήτριος, ως
Πρόεδρος του Αθλητικού Ομίλου Περαχώρας, τόνισε την ανάγκη δημιουργίας με γρήγορες
διαδικασίες, ενός γηπέδου 7x7 ώστε να μπορέσει η ομάδα να προπονηθεί και να προλάβει
το φετινό πρωτάθλημα, αφού δεν υπάρχει άλλο διαθέσιμο γήπεδο (ήδη στο γήπεδο Ισθμίας
προπονούνται πολλές ομάδες).

Στη συνέχεια τοποθετήθηκαν οι δημοτικοί σύμβουλοι και ακούστηκαν πολλές
απόψεις, οι οποίες αναλυτικά έχουν αποτυπωθεί στα ηχογραφημένα πρακτικά.

Το Δημοτικό Συμβούλιο αφού έλαβε υπόψη του τα ανωτέρω, μετά από διαλογική
συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων μεταξύ των μελών του, απέχοντος του κ. Δρίτσα
Αλκιβιάδη

Α π ο φ α σ ί ζ ε ι       κατά       Π λ ε ι ο ψ η φ ί α
(μειοψηφούντων των κ.κ. Ράτη Σπυρίδωνα, Σακελλαρίου Αναστασίου, Πέρρα Σωτηρίου,
Παντελέου Κων/νου, Παπαθανασίου Αθανασίου, Δήμου Κων/νου, Θυμή Φιλίππου και
Πρωτονοτάριου Δημητρίου)

Τη δημιουργία γηπέδου ποδοσφαίρου επτά επί επτά (7x7) στην Περαχώρα και
συγκεκριμένα στον χώρο που έχει οριστεί από την δημοτική αρχή ως χώρος για άλλες
αθλητικές εγκαταστάσεις, ύστερα από πρόταση του κ. Βασιλείου Δημητρίου, ως επικεφαλής
της παράταξης  "ΩΡΑ ΓΙΑ ΔΡΑΣΗ".

Η παρούσα απόφαση πήρε αύξοντα αριθμό 99/2020.

Ο Πρόεδρος                  Τα Μέλη
(έπονται υπογραφές)

Ακριβές Αντίγραφο
Λουτράκι 16 Ιουλίου 2020

Ο Πρόεδρος Δ.Σ.
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